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◆ Canada - a country in North America, ranks 
second in the world by land area, after 
Russia. 

◆ By the Atlantic, Pacific and Arctic Oceans, 
bordered by the United States to the south 
and the north-west, also has maritime 
borders with Denmark in the north-east and 
the east of France. 

◆ Canada-United States border is the most 
extensive common border in the world.

◆ Кана́да — государство в Северной Америке, занимает второе 
место в мире по площади после России. 
Омывается Атлантическим, Тихим и Северным Ледовитым океанами, 
граничит с США на юге и на северо-западе, также имеет морские 
границы с Данией на северо-востоке и Францией на востоке. Граница 
Канады и США является самой протяжённой общей границей в мире. 



Niagara Falls
◆ The fact that Niagara Falls is one of the wonders of the world, will inevitably make 

sure every lucky, to feel on your skin cool spray giant streams rushing down from the 
rocks loudly in the picturesque village on the border of the United States and Canada.

◆ Niagara - "thundering water" - a waterfall cascading from a height of 50 meters, a 
natural wonder and tourist attraction in Canada and the United States. Every year, 
millions of tourists come to North America to see the personification of force and 
power of nature. Niagara seen and heard long before it appeared: in front of you 
there is a cloud of steam and hear the lapping water.

◆ В том, что Ниагарский водопад является одним из чудес света, неминуемо убеждается каждый 
счастливчик, почувствовавший на своей коже прохладу брызг гигантских потоков, громогласно 
низвергающихся со скал в живописном местечке на границе США и Канады.

◆ Ниагара — «грохочущая вода» — водопад, низвергающийся с высоты 50 метров, чудо природы 
и достопримечательность Канады и США. Каждый год миллионы туристов приезжают в 
Северную Америку, чтобы увидеть это олицетворение силы и мощи природы. Ниагару видно и 
слышно задолго до ее появления: перед вами появляется облако водяного пара и слышен шум 
разбивающееся воды.



Toronto (Ontario)
◆ Toronto - Canada's largest city. Population - 2,615,060 inhabitants.
◆ Toronto - the provincial capital of Ontario. Is the most populous city in 

Canada and one of the largest cities in North America.
◆ Toronto has one of the largest zoos in the world.
◆ Toronto is the world's largest underground shopping mall, as well as North 

America's largest Asian shopping center and a farmer's market in Canada.
◆ In Toronto, as well as throughout Canada, hockey is very popular. Nearly 

every resident of Toronto, is a fan of a particular hockey team.

◆ Торо́нто — крупнейший город Канады. Население — 2 615 060 жителей. Торонто – столица 
провинции Онтарио. Город является самым густонаселенным в Канаде, а также одним из 
крупнейших городов в Северной Америке. В Торонто расположился один из самых больших 
зоопарков в мире. В Торонто находится крупнейший в мире подземный торговый комплекс, а 
также крупнейший в Северной Америке азиатский торговый центр и фермерский рынок 
Канады. В Торонто, как и во всей Канаде очень популярен хоккей. Почти каждый житель 
Торонто болеет за ту или иную хоккейную команду.



CN Tower

The CN Tower is a telecommunications tower in Toronto, Ontario, Canada. 
It is 553.33 metres (1,815.39 ft) tall and is the tallest 
free-standing structure (meaning it cannot have wires to keep it standing) 
in Canada, North America, and the Western Hemisphere. It is not the 
tallest building as there are no floors for people to work or live in. 



The Peace Tower
The Peace Tower (French: Tour de la Paix), also known as the Tower of 
Victory and Peace (French: tour de Victoire et de Paix), is a 
focal bell and clock tower sitting on the central axis of the Centre Block of 
the Canadian parliament buildings in Ottawa, Ontario. The present 
incarnation replaced the 55-metre (180 ft) Victoria Tower after the 
latter burned down in 1916



The Rideau Canal
The Rideau Canal, also known unofficially as the Rideau 
Waterway, connects Canada's capital city of Ottawa, Ontario, 
to Lake Ontario and the Saint Lawrence River at Kingston, Ontario. 
It is 202 kilometres in length.



The traditional beavers tail pastry

The beaver is Canada’s largest 
rodent and symbolic mascot — 
it’s no wonder 
it’s the namesake of 
this sugary staple. The 
beginning of its history can be 
traced back to the 19th 
century, when aboriginals 
would cook the tails of beavers 
over an open fire until the skin 
cracked and loosened, giving 
way to the meat inside.
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